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SNaGOVOR Ob SLaVNOSTNI pODELITVI DIpLOmSKIH IN 

maGISTRSKIH LISTIN DIpLOmaNTOm uL fGG V LETu 2020

Gregor Klemenčič

Spoštovane diplomantke in diplomanti, magistrantke in magistranti Fakultete za gradbeništvo in geodezijo 
pri Univerzi v Ljubljani, spoštovani mentorji in somentorji, cenjeni profesorski zbor.

V veselje in zadovoljstvo mi je, da vas nagovorim ob tako pomembnem dogodku v življenju in vas s 
pozitivnimi mislimi pospremim na vašo poklicno pot.

Ob razmišljanju o vsebini nagovora so mi privreli na površje občutki, ko sem bil sam diplomant in sem 
pred natanko dvajsetimi leti na slavnostnem dogodku prejel diplomo za končan univerzitetni študij 
geodezije. Zagotovo eni od najlepših občutkov v življenju, predvsem zaradi zavedanja, da je diploma 
zelo pomembna odskočna deska za uspešno poklicno pot. Ko se obrnem na svojo dosedanjo prehojeno 
poslovno pot, vedno znova ugotavljam, kako pomemben temelj mi je dal kakovosten študij na Fakul-
teti za gradbeništvo in geodezijo, ki sem ga leta 2016 nadgradil s končanim magistrskim študijem na 
IPŠPUP. Diplomanti vseh študijskih programov Fakultete za gradbeništvo in geodezijo imamo resnično 
neizmerne možnosti za poslovno pot oziroma zaposlitev, saj pridobimo veliko interdisciplinarnega zna-
nja. Če pogledamo samo nekaj desetletij nazaj, so bila strokovna področja dela precej omejena na ožja 
področja dela posamezne strokovne smeri izobrazbe, kjer so posamezne državne inštitucije in zasebna 
podjetja potrebovali specialna znanja. Če izhajam iz svojih dosedanjih delovnih izkušnje na področju 
gospodarskih javnih služb varstva okolja, projektiranja infrastrukture, izdelave prostorskih aktov, vodenja 
komunalnega podjetja in sedaj vodenja direktorata za okolje na ministrstvu za okolje in prostor, lahko z 
gotovostjo trdim, da mi je to omogočilo ravno že prej omenjeno interdisciplinarno znanje. 

Diplomanti sedanjih študijskih programov na FGG imate resnično neizmerne možnosti glede svojega 
področja dela. Ravno med pisanjem tega nagovora sem dobil povezavo na predstavitveni film FGG. Po 
ogledu sem bil neizmerno ponosen, da sem študiral na FGG, in izjemno presenečen nad kakovostjo 
vsebin študijskih programov. Prepričan sem, da imamo še veliko neizkoriščenih potencialov pri aktiv-
nejšem vključevanju na področju varstva okolja, podnebnih sprememb in krožnega gospodarstva. To so 
področja, ki so ključna za nadaljnji človekov razvoj in tudi obstoj. Trenutna situacija glede epidemije 
covida ni nič novega, nepričakovanega. Je samo eno od jasnih sporočil vsemu človeštvu, da bo treba v 
prihodnje prevrednotiti svoje vrednote ter postaviti okolje pred interese kapitala in ustvarjanje lažnega 
občutka, da se lahko kot družba neomejeno razvijamo. Sledi zelo pomembno obdobje, ko bo vaša vlo-
ga neobhodno potrebna, zato se ne bojte prevzeti odgovornih nalog, ki vas čakajo. V prihodnjih letih 
bo ogromno sredstev iz tako imenovanega Sklada za okrevanje in odpornost namenjenih za okoljske, 
infrastrukturne in druge projekte, kjer bo vaše znanje še kako potrebno. Izkoristite te možnosti, prido-
bite si čim več izkušenj in jih v prihodnje nadgradite s tem, da boste ambiciozno prevzemali vodilne in 
vodstvene položaje. Le tako boste imeli možnost odločanja, da bo stroka zasedla vidnejše in pomembnejše 
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S mesto v družbi. Velikokrat imam občutek, da smo pri tem zaradi svoje tehnične usmerjenosti premalo 

ambiciozni in se premalo izpostavljamo. Možnosti in priložnosti imate več kot dovolj, izkoristite to in 
bodite pogumni. Prepričan sem, da se boste vsak na svojem področju aktivno vključili tudi v strokovna 
združenja (zbornice, zveze, društva, sekcije) in s tem zelo veliko prispevali k razvoju stroke. Naj mi bo 
kot predsedniku Zveze geodetov Slovenije dovoljeno, da vse geodete, z veseljem pa tudi ostale, povabim, 
da se včlanite v regijska geodetska društva. Društveno udejstvovanje je na resni preizkušnji, saj je vedno 
manj pripravljenosti delati na prostovoljni ravni, ki je za prepoznavnost in utrjevanje položaja stroke v 
družbi ključnega pomena.

Verjamem, da se bo večina od vas odločila tudi za nadaljevanje študija ter pridobivanje novih teoretičnih 
in praktičnih znanj. Pomembno je, da svoj študij kar se da prepletate z delom v realnem sektorju. Učenje 
se nikoli ne konča z diplomo, ampak se takrat resnično šele začne. Nikoli se ne nehajte učiti, pridno 
prenašajte pridobljeno znanje v prakso, bodite kreativni in jasno sledite svojim strokovnim ciljem. Od-
ločno utirajte poti za dosego ciljev, pri tem spoštujte različnost ljudi, s katerimi boste sodelovali, in iz tega 
črpajte moč za razvoj svojih potencialov, ki naj vodijo v skupne uspešne zgodbe. Nikoli ne pozabite na 
pravo mero srčnosti, vaše vodilo pa naj bo pozitivna energija in zavedanje, da se dobro z dobrim vrača.

Izrekam vam iskrene čestitke ob zaključku študija in želim izpolnitve še veliko življenjskih ciljev. Srečno 
na vaših življenjskih poteh.

Ljubljana, 2. februar 2021


